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The future of refugee protection in international refugee law
Summary :

Much progress has been made in strengthening refugee protection, including the
development of the Geneva Conventions and the various international instruments;
within the framework of international human rights law, international humanitarian
law and other instruments, which shows the importance that the international
community attaches to the problem of refugees. However, many difficulties still
hinder the Convention on the Protection of Refugees, as the question of defining the
status of refugees, its distinction from other similar statutes, and the framework of the
role of UNHCR.

Keywords:

Asylum, refugees, human rights, international humanitarian law.

L'avenir dela protection desréfugiés en droit international desréfugiés
Résume:

De nombreux progrés ont été réalisés a fin de renforcer la protection des
réfugiés, depuis 1’¢laboration des Conventions de Geneve, et des divers instruments
internationaux ; dans le cadre du droit international des droits de 1’homme, du droit
international humanitaire et d’autres instruments, ce qui montre 1’importance que la
communauté internationale attache au probléme des réfugiés. Cependant beaucoup de
difficultés entravent encore la convention sur la protection des réfugiés, ainsi la
question de la définition du statut des réfugiés, et sa distinction des autres statuts
similaires, I’encadrement du réle du HCR.

Motsclés:
Asile, réfugiés, droits de 'homme, droit international humanitaire
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